
Zápis pastorační rady ze dne 13. 6. 2024 

Přítomni: P. Oldřich Kučera, P. Vojtěch Černý, P. Stanislav Jílek, Petr Trefil, Marek Avuk, Josef Bureš, Stanislav 
Dvořák, Jan Krýsa, Marta Růžková, Jana Stará, Veronika Vašíčková  

1. O. Oldřich děkuje všem, kdo se zapojují do akcí farnosti. Děkuje J. Staré a celému týmu, který organizoval 
letošní Noc kostelů. Letošní účast byla velká. J. Stará také děkuje všem, kdo se zapojili. Oznamuje, že příští 
rok si nemůže vzít tuto akci z časových důvodů na starosti, protože bude mít přípravu biřmovanců. 

2. Synodální proces (Krýsa a Trefil) –  na farním webu je zpráva o synod. procesu, je dobré se za to stále 
modlit. Byly osloveny synod. skupinky, zda by chtěly nějak reflektovat závěrečný dokument ze synody. 
Sešla se jedna skupina, byl tam i P. Stanislav. Diskutovali nad dokumentem, zda se podařilo něco uvést do 
života v naší farnosti. Synoda nenašla velkou odezvu mezi farníky, skupinek bylo málo. Aktivních farníků ve 
farnosti není moc. Je třeba přemýšlet nad tím, jak motivovat další. Kněží jsou přetížení, pokud bude dobře 
fungovat ekonomická rada, mohlo by to pomoct p. děkanovi. Mají několik návrhů:  

*Jednotící myšlenka je naslouchání a komunikace, na tom bychom měli stavět.  
* Věci, které jdou seshora dolů, je dobré dávat s předstihem.  
* Schránka na podněty a nápady farníků. Krýsa navrhuje, aby se schránka obnovila s tím, že není 
třeba se podepisovat.   
* Více pamatovat v pastoračních aktivitách na seniory. Pí Vašíčková uvádí, že Charita se ráda zapojí 
do akcí pro seniory, pořádají např. pro ně přednášky, propojit akci s dětmi apod. 
* Informovat se vzájemně o akcích našich farností, aby oznámení byla ve všech farnostech, které 
spadají pod HB.  
* Dovoz na bohoslužby – zjistit, zda by byli ochotní řidiči.  
Zatím se zaměříme na tyto dva body: 
A) Znovu uděláme průzkum, kdo by potřeboval odvoz na nedělní bohoslužbu, a kdo by byl ochotný 
zajistit odvoz.  
B) Znovu dáme schránku na podněty, dotazy, připomínky. Krýsa si to vezme na starost, zatím na půl 
roku.   

3. Novokněžské požehnání V. Razimy je domluvené na naši pouť Nanebevzetí Panny Marie ve čtvrtek 15.8., 
V. Razima účast přislíbil. Po večerní mši sv. bude posezení na farní zahradě.  

4. Ve středu 24. 7. budou H. Brodem pocházet poutníci do Slavkovic na pouti k Božímu milosrdenství, P. 
Trefil zkusí zkoordinovat, kdo by byl ochoten poutníky přijmout.   

5. Farní den  bude v neděli 1.9. od 14 hod – na starosti má S. Dvořák. Skauti připraví program pro děti, matky 
si vezmou na starost pohoštění.  Ráno při mši sv. bude požehnání školákům.  

6. 7. 9. bude pěší pouť do Číhošti, program jako loni, mše sv. ve 13 hod. Organizuje J. Mašek.    
7. O. Oldřich – co se týká nové fary, je to nyní ve fázi výběrového řízení. Smlouva farnosti se skauty o 

využívání prostor fary zatím nebyla uzavřena. 
8. Ekonomická rada byla pověřena, aby zjistila stav kupole kostela NPM a potřebnost její opravy. Na schodišti 

věže nesvítí světla, o. Oldřich to bude řešit. Poděkování o. Oldřichovi za zajištění opravy srdce zvonu Sv. 
Václav. 

9. Příprava na biřmování začne od září, schůzky budou 2x za měsíc v pátek večer od 19 hod. na faře. První 
schůzka bude 6.9. Na starosti mají J. Stará + M. Růžková.  

10. Budeme realizovat prázdninové otevření kostela pro veřejnost. Děkujeme všem, kdo se chtějí zapojit.  
11. O. Vojtěch oslaví 30 let výročí od kněžského svěcení, popřejeme mu v neděli 30. 6.po večerní mši sv.    
12. Během srpna se sejdou katecheté, aby se domluvili na náboženství. Rozpis náboženství by měl být od 1. 9. 

Přihlášky se budou podávat začátkem září. 
13. Příští setkání PR bude 19. 9. 2024 v 19 hod. 

         
Zapsala J. Stará      


